
BESTYRELSESMØDE 
ONSDAG DEN 10. JANUAR 2024 KL 17.30, GRØNNEGADE 10, LOKALE 217 

 

 

DAGSORDEN/REFERAT 

1. Valg af dirigent  
Jane blev valgt som dirigent 

2. Valg af referent 
Heidi blev valgt som referent 

3. Status økonomi  
Regnskabet for 2023 er klar Ɵl revisoren. Rikke har brugt rigƟg mange Ɵmer på at gennemgå og 
sæƩe Ɵngene i system. Der var en del regninger fra 2022 som er blevet rykket Ɵl 2023 og det har 
påvirket hele regnskabsåret. Det er nu blevet muligt at se hvor mange udgiŌer der er forbundet 
med både de forskellige hold, dommerafregning, baneleje, transport osv. og det vil fremadreƩet 
gøre det muligt at budgeƩerer med alle udgiŌer. 

4. Generalforsamling søndag 4. februar kl 14.00 
Det blev besluƩet at rykke Generalforsamlingen Ɵl mandag den 26. februar 2024 kl 18.30 
- Dagsorden – punkter, ligges på neƩet mm 

Hjemmesiden er pt nede, men er forhåbentlig klar så Generalforsamlingen kan varsles reƫdigt. 
Heidi udarbejder dagsorden. SƟne udarbejder forslag om konƟngentsƟgninger og heraf 
nødvendige vedtægtsændringer 

- KonƟngent sƟgning 
Da der er sƟgende udgiŌer på alt Ɵng, blev det besluƩet at bestyrelsen på Generalforsamlingen 
fremsæƩer forslag om en konƟngentsƟgning  

- Bestyrelsesmedlemmer 
Det blev gennemgået hvem der er på valg Ɵl Generalforsamlingen 

5. Container 
Det er desværre ikke muligt at købe den container, som der ellers var lavet en aŌale om. Det blev 
derfor besluƩet, at der skal søges penge Ɵl en ny. Anders er på sagen og søger så snart der er åbnet 
for ansøgninger hos DIF osv. 

6. Sociale medier 
Der er brug for at de sociale medier bliver brugt noget mere og det blev derfor besluƩet, at takke ja 
Ɵl Rasmus som har Ɵlbudt sig Ɵl opgaven.  

7. Sponsorere 
- Mc d – Høyer går videre med at lave en sponsoraŌale med indehaveren af de 2 Mc d i Næstved 

og 1 i Nykøbing F 
- Søgade begravelse – Jane går videre med opgaven  
- Guldberg – Der tjekkes op på om Guldberg fortsat ønsker at være sponsor på en måltavle. Jane 

går videre med opgaven 
- Tryk af folder – Anders redigerer det nuværende materiale og dereŌer bliver der udarbejdet 

foldere som kan udleveres Ɵl eventuelle nye sponsorere 
 



8. Spillertrøjer  
- Status – projektet afventer hvorvidt der skal indgås klubsamarbejde   

9. Næste møde – Generalforsamling 
10. EVT  

Dropboks – Rikke opreƩer Ɵl alle fælles dokumenter  
Dommeransvarlig – der er for mange udgiŌer Ɵl dommere fordi klubben ikke selv kan sƟlle 
dommere. Nikolaj fortsæƩer som dommeransvarlig. Det blev besluƩet, at Heidi og Nikolaj når den 
nye kampplan foreligger fordeler alle kampe mellem klubbens dommere for så vidt mulig at undgå 
udgiŌer Ɵl dommere ude fra.  


